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Årsmøte i Idrettsrådet 03.03.2015

Anbjørn Høivik frå Uskedalen held fram som styremedlem i Idrettsrådet.
Rådet skal fremja idrettens interesserer og er eit viktig organ inn mot kommunale prioriteringar i høve til
anleggsutvikling og utbygging. Arbeidet med fast dekke på grusbanen i Uskedalen er såleis ei viktig sak.
Per Myklebust har i lang tid vore medlem i Idrettsrådet. Han gjekk ut av styret og fekk takk for lang og tru
teneste.
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